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前言

　　2004年，教育部高教司颁布了《大学英语课程教学要求（试行）》（以下简称《教学要求》）。
《教学要求》重新确定了大学英语课程的教学目标：培养学生的英语综合能力，特别是听说能力，使
他们在今后工作和社会交往中能用英语有效地进行口头和书面的信息交流。
2005年。
作为鉴定我国在校大学生英语能力是否达到《教学要求》的标准化考试，大学英语四、六级考试也做
出了相应的改革。
　　2007年是大学英语四、六级新题型全面实施的一年。
在过去两年的试点考试中，广大考生纷纷反映对新题型准备不充分，感到不适应。
作为多年从事大学英语教学和四、六级考试辅导及阅卷的老师，编者收集并归纳了考生们暴露出来的
问题，结合多年教学实际经验，有针对性地编写了这套“大学英语四、六级新题型考试丛书”，旨在
帮助考生了解新题型，适应新题型，为四、六级新题型考试做好备考准备。
　　大学英语四、六级新题型考试丛书由八个分册组成，分别是：　　710分高分加油站·四级考前冲
刺　　710分高分加油站·四级阅读　　710分高分加油站·四级听力　　710分高分加油站·四级写作
与翻译　　710分高分加油站·六级考前冲刺　　710分高分加油站·六级阅读　　710分高分加油站·
六级听力　　710分高分加油站·六级写作与翻译
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内容概要

本书严格按照新考纲要求，透彻分析真题试卷并结合学生在考试中暴露出来的问题，采用国内外最新
材料，设计了生活性强、时代感突出的各种新题型。
本书的突出特征在于注释详细。
本书在解析部分不仅给学生们提供了答案，更提供了详尽的分析思路，以求让学生彻底搞懂一套题的
同时进一步掌握出题的思路和答题的技巧，从而能够在实战中取得关键的胜利。
听力录音内容由外国专家严格按照考试要求录制。
本书主要供参加高校大学英语六级考试的考生复习使用，也是广大英语学习者训练提高英语水平不可
多得的参考用书。
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章节摘录

　　Start by adopting a "need to know" approach to your personal data. Your credit card company may need to
know your mothers maiden name，so that it can verify your identity when you call to inquire about your account.
A person who calls you and says he is from your bank， however， doesnt need to know that information if it is
already on file with your bank；the only purpose of such a call is to acquire that information for that persons
personal benefit. Also， the more information that you have printed on your personal bank checks——such as
your Social Security number or home telephone number- the more personal data you are routinely handing out to
people who may not need that information.　　If someone you dont know calls you on the telephone and offers
you the chance to receive a "major" credit eard，a prize，or other valuable item，but asks ？
ou for persona/data——such as your Social Security number，credit card number or expiration date，or mothers
maiden name——ask them to send you a written application form. If they wont do it，tell them you are not
interested and hang up. If they will， review the application carefully when you receive it and make sure it is going
to a company or financial institution thats well-known and reputable. The Better Business Bureau can give you
information about businesses that have been the subject of complaints. On Travel　　If your are traveling，have
your mail held at your local post office， or ask someone you know well and trust，another family member，a
friend，or a neighbor to collect and hold your mail while you are away.　　If you have"to telephone someone
while you are traveling，and need to pass on personal financial information to the person you are calling， dont
do it at an open telephone booth where passersby can listen in on what you are saying；use a telephone booth
where you can close the door， or wait until you are at a less public location to call. C Check your financial
information regularly，and look for what should be there and what shouldn t.
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